
1st Session, 60th Legislature
New Brunswick
69-70-71 Elizabeth II, 2020-2021-2022

1^{re} session, 60^e législature
Nouveau-Brunswick
69-70-71 Elizabeth II, 2020-2021-2022

BILL

97

**An Act Respecting the
Beaverbrook Auditorium**

Read first time: March 29, 2022

Read second time:

Committee:

Read third time:

HON. TAMMY SCOTT-WALLACE

PROJET DE LOI

97

Loi concernant la Salle Beaverbrook

Première lecture : le 29 mars 2022

Deuxième lecture :

Comité :

Troisième lecture :

L'HON. TAMMY SCOTT-WALLACE

2022

BILL 97

PROJET DE LOI 97

**An Act Respecting the
Beaverbrook Auditorium**

Loi concernant la Salle Beaverbrook

Table of Contents

Table des matières

1	<i>Beaverbrook Auditorium Act</i>
2	Repeal
3	Commencement

1	<i>Loi sur la Salle Beaverbrook</i>
2	Abrogation
3	Entrée en vigueur

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Beaverbrook Auditorium Act

1 *The Beaverbrook Auditorium Act, chapter 120 of the Revised Statutes, 2011, is amended by adding after section 12 the following:*

Continuance under federal act

13(1) The Board of Governors is authorized to apply to the Director appointed under the *Canada Not-for-profit Corporations Act* (Canada) for the continuance of the Auditorium as a not-for-profit corporation under that Act.

13(2) If the Minister of Tourism, Heritage and Culture receives notice that establishes to the Minister's satisfaction that a certificate of continuance has been issued under the *Canada Not-for-profit Corporations Act* (Canada), this Act ceases to apply to the Auditorium on the effective date of the continuance shown in the certificate of continuance.

Repeal

2 *The Beaverbrook Auditorium Act, chapter 120 of the Revised Statutes, 2011, is repealed.*

Commencement

3 *Section 2 of this Act comes into force on a day to be fixed by proclamation.*

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, édicte :

Loi sur la Salle Beaverbrook

1 *La Loi sur la Salle Beaverbrook, chapitre 120 des Lois révisées de 2011, est modifiée par l'adjonction de ce qui suit après l'article 12 :*

Changement de régime

13(1) Le conseil d'administration peut demander au directeur nommé à ce titre en application de la *Loi canadienne sur les organisations à but non lucratif* (Canada) de proroger la Salle en tant qu'organisation à but non lucratif sous le régime de cette loi.

13(2) Si le ministre du Tourisme, du Patrimoine et de la Culture reçoit un avis lui permettant de constater la délivrance d'un certificat de prorogation sous le régime de la *Loi canadienne sur les organisations à but non lucratif* (Canada), la présente loi cesse de s'appliquer à la Salle à la date de la prise d'effet de la prorogation figurant sur le certificat.

Abrogation

2 *La Loi sur la Salle Beaverbrook, chapitre 120 des Lois révisées de 2011, est abrogée.*

Entrée en vigueur

3 *L'article 2 de la présente loi entre en vigueur à la date fixée par proclamation.*